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åpen – nyskapende - samhandlende



Vikhammer ungdomsskole -
prosjektgjennomføring
• Orientering om kostnadsutviklingen i byggeperioden, erfaringen med 

solenergi på taket.

• Angående kostnadsutviklingen:
• Kostnadene i prosjektet har fulgt budsjettet og planlagt gjennomføring. Kostnadene er innenfor rammene med et underforbruk på

om lag 1 million. 

• Montering av kunstnerisk utsmykking pågår fortsatt og derfor er det ikke eksakt, men vi kan melde om 1 mill i underforbruk.

• Angående erfaringene med solenergi på taket: 
• Det første året det var i drift ga det mer energi enn først forutsatt, men det varierer mye med været. I mai, juni, juli og august var 

produksjonen større en forbruket og det ble solgt. 
• Det er videre registrert god effekt av solcellene også videre. 

• Vikhammer ungdomsskole på 7200 m2 har brukt 20 000kwt mindre enn Hommelvik ungdomsskole som er 6000 m2. Begge er passivhus. 
• Kostnadene inkl. produsert strøm fra solcelle) :
• Vikhammer ungdomsskole er 63,03 pr m2
• Hommelvik ungdomsskole er 77,63 pr m2



Oppfyllelse av kommunestyrets vedtak ang 
idr.anlegget.
• Spørsmål rundt elementer på anlegget som gjør at anlegget oppfattes som 

mangelfullt. 
• Prosess med utvikling av prosjektet på idrettsanlegget

• Det ble etablert en egen styringsgruppe som gjennom en rekke møter i prosjektperioden la føringer for hvordan anlegget skulle gjennomføres 
og leveres. Kommunedirektøren opplevde denne prosessen som konstruktiv og god. 

• Idretten etablerte en egen arbeidsgruppe som jobbet videre med detaljene opp mot prosjektet konkret. Det ble her avholdt arbeidsmøter.

• Hva som er  avtalt levert opplever kommunedirektøren ble endelig avklart i styringsgruppa sitt møte 11. mars 
2022.: 

• Prioriteringslista fra idretten ble gjennomgått i vår styringsgruppe 28.03.2022 da ble det avklart at vi skulle levere friidrettselementene 
som var på ønskelista. Det har vi gjort. I tillegg skulle vi bestille klargjøring for vann, avløp og strøm. Det er også utført. De øvrige ønskene 
fra idretten er ikke bestilt med unntak av ekstra ballfangernett, som vi ordnet i etterkant. Dette er i overensstemmelse med beslutningen i 
styringsgruppa. 

• Kunstgrassbanen – underlag og oppståtte dumper
• Det er endret lovverk som gjør at underlaget ikke lenger er av samme beskaffenhet. Det er ikke lenger tillatt med gummigranulat, og dette 

var klart allerede ved etableringen av denne banen. 
• Dumpene i banen er tatt opp og avslått som en reklamasjonssak. Dette skyldes ytre belastning som det ikke har sammenheng med 

leveransen fra de som var leverandør av kunstdekke. 

• Kostnader med idrettsanlegget.
• Disse er ikke tydelig skilt ut fra resten av prosjektet. I forbindelse med spillemiddelsøknaden er det lagt til grunn at anlegget koster 20 

millioner kroner eksklusiv merverdiavgift. 
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